

SUBMISSION CONSENT FORM

The Shaping the Future Sponsorship Program will ask students to produce original work that highlights their vision for a future without hate and without racism. We intend to then circulate those works across the country to engage Canadians in a productive dialogue about the future and our role within it.

As the parent or guardian of a student on the submitting team, please review the following and sign at the bottom of this page if you consent to provide the information requested in this submission.

By signing this form:

- You agree to the student's participation in the Shaping the Future Sponsorship Program, and that you have read the program materials distributed by ABEEL and agree to their terms.
- You agree that ABEEL may use the student's works or submissions in any publication respecting the Shaping the Future Sponsorship Program (including through digital means, social media or print publication), and consent to such use.
- You agree that the student's likeness may appear in any publication respecting the Shaping the Future Sponsorship Program (including through digital means, social media or print publication), and consent to such use.

Note: Students' intellectual property will be retained by the students.

If you have reviewed the conditions above and agree with the terms, please sign below.

Name of Student:	
Signature of Student:	
Name of Parent/Guardian:	
Signature of Parent/Guardian:	
Date:	

FORMULAIRE DE CONSENTEMENT À LA SOUMISSION

Le programme de parrainage de « Façonner l'avenir » demandera aux élèves de produire des œuvres originales qui mettent en lumière leur vision d'un avenir sans haine et sans racisme. Nous avons l'intention de faire circuler ces œuvres partout au pays afin d'engager les Canadiens dans un dialogue productif sur l'avenir et le rôle que nous y jouons.

En tant que parent ou tuteur d'un élève de l'équipe qui soumet la candidature, veuillez lire ce qui suit et signer au bas de cette page si vous consentez à fournir les informations demandées dans cette soumission.

En signant ce formulaire :

- Vous acceptez que l'élève participe au programme de parrainage « Façonner l'avenir », et que vous avez lu les documents du programme distribués par ABEEL et en acceptez les conditions.
- Vous acceptez qu'ABEEL puisse utiliser les travaux ou les soumissions de l'élève dans toute publication concernant le programme de parrainage « Façonner l'avenir » (y compris par des moyens numériques, des médias sociaux ou une publication imprimée), et vous consentez à une telle utilisation.
- Vous acceptez que l'image de l'élève apparaisse dans toute publication concernant le programme de parrainage « Façonner l'avenir » (y compris par des moyens numériques, des médias sociaux ou une publication imprimée), et vous consentez à une telle utilisation.

Note: La propriété intellectuelle des étudiants sera conservée par les étudiants.

Si vous avez pris connaissance des conditions ci-dessus et que vous les acceptez, veuillez signer ci-dessous.

Nom de l'étudiant:	
Signature de l'étudiant:	
Nom du parent/tuteur:	
Signature du parent/tuteur:	
Date:	